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Αθήνα, 11.4.2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

 

Προς: Υπουργείο Υγείας 

 

Θέμα: Αίτημα Πανελληνίου Συλλόγου Φυσικοθεραπευτών για την Κατάργηση του 

clawback και του rebate 

 

 

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών έχει επανειλημμένως επισημάνει τις 

οικονομικές δυσκολίες που δημιουργούνται στους ιδιοκτήτες εργαστηρίων 

Φυσικοθεραπείας από την εφαρμογή του clawback και του rebate, αφού εισπράττουν 

από τον ΕΟΠΥΥ σημαντικά μειωμένο ποσοστό της αξίας των υπηρεσιών που παρέχουν 

στους ασθενείς. 

 

Όπως γνωστοποιεί ο Σύλλογος, οι φορείς της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας έχουν   

ζητήσει από το Υπουργείο Υγείας να προσδιορίσει χρονοδιάγραμμα μείωσης του 

clawback με σκοπό να καταργηθεί πλήρως το 2023. 

 

Επειδή το clawback εφαρμόστηκε το 2013 εν μέσω βαθιάς οικονομικής κρίσης ως 

έκτακτο μέτρο, με στόχο να συμβάλλει στην καλύτερη διαχείριση των οικονομικών της 

χώρας, 

 

Επειδή η εφαρμογή του clawback και του rebate μειώνει σημαντικά το διαθέσιμο 

εισόδημα των Φυσικοθεραπευτών, αφού επικαλούνται ακόμη και προβλήματα 

βιωσιμότητας, 

 

Επειδή η ακρίβεια της παρούσας περιόδου αυξάνει περαιτέρω τα λειτουργικά έξοδα των 

εργαστηρίων Φυσικοθεραπείας, γεγονός που οδηγεί και στην περαιτέρω μείωση του 

διαθέσιμου εισοδήματος, 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Προστίθεστε να μειώσετε το clawback για τους επαγγελματίες της Πρωτοβάθμιας 

Φροντίδας Υγείας; 

 

2. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας την κατάργηση του clawback και του rebate; 
 

3. Επεξεργάζεται το Υπουργείο Υγείας άλλες πολιτικές στήριξης των 

επαγγελματιών της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας στο πλαίσιο της παρούσας 

πολύπλευρης οικονομικής κρίσης; 

 

 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
 

Στέφανος Γκίκας 
Βουλευτής ΝΔ – Ν. Κέρκυρας 
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